

BisB - Appointment of Board Member and Chairperson**تعيين عضو و رئيس مجلس الإدارة**

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	24 April 2024	24 أبريل 2024	التاريخ
Company Name	Bahrain Islamic Bank B.S.C.	بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب	اسم الشركة
Trading Code	BISB	BISB	رمز التداول
Subject	Appointment of Board Member and Chairperson	تعيين عضو و رئيس مجلس الإدارة	الموضوع
Material Information	<p>Bahrain Islamic Bank B.S.C. would like to announce the appointment of Mr. Zaid Khalid Abdul Rahman to the position of Chairperson of the Board of Directors of Bahrain Islamic Bank, effective 24th April 2024, succeeding Dr. Esam Abdulla Fakhro post his resignation on 28th March 2024, as a representative of the National Bank of Bahrain B.S.C. on the Board of Directors of Bahrain Islamic Bank.</p> <p>The Board of Directors, Executive Management and employees of Bahrain Islamic Bank extend their utmost thanks and appreciation to Dr. Esam Abdulla Fakhro for his efforts and services he provided to the Bank and the banking sector during his directorship as Chairperson of the Board of Directors of Bahrain Islamic Bank for the last 8 years.</p>	<p>يعلن بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب عن تعيين السيد زيد خالد عبدالرحمن بمنصب رئيس مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي اعتباراً من 24 أبريل 2024، وذلك خلفاً للدكتور عصام عبدالله فخرو بعد استقالته بتاريخ 28 مارس 2024، كمثل عن بنك البحرين الوطني ش.م.ب في مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي.</p> <p>يتقدم مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية وجميع منتسبي بنك البحرين الإسلامي بخالص الشكر والتقدير للدكتور عصام عبدالله فخرو نظير ما قدمه للبنك والقطاع المصرفي من جهود وخدمات أثناء رئاسته لمجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي للسنوات الثمان الماضية.</p>	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	N/A	لا ينطبق	الأثر على المركز المالي

Name	Naeema Taheri	نعيمة طاهري	الاسم
Title	Chief Compliance Officer	الرئيس التنفيذي للامتثال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			